
Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 2 /2007  w dniu 23.01.2007 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz.18.30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus     Nie Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

Nie Obecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Leszek Bodus 

2. Tomasz Kranc 

3. ______________________________ 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

4. Michał Piechocki Starosta Wągrowiecki 
 

5. Wacław Ptak  Dyrektor ZD 
 

6. Andrzej Sebastijański – Sekretarz  
 

7. Krzysztof Poszwa – Starostwo Powiatowe 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. ___________________________________________________________ 

 
 
 

1. Analiza Powiatowego Zarządu Dróg oraz inwestycji planowanych przez tą jednostkę. 
2. Analiza materiałów na Sesję 
3. Plan pracy Komisji Bezpieczeństwa 
4. Przyjęcie wniosków 
 
 

      ______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

- Pan Wacław Ptak omówił plan inwestycji PZD na rok 2007. 

- Pan Krzysztof Poszwa omówił materiały na sesję – sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

- Pan Andrzej Sebastyański – przekazał kilka uchwał pod obrady sesji 

. 

 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
1.  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

      5.3  Stanowiska 
 
 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 
5.4   Wnioski 
 
1. Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu o przekazanie opinii eksperckich dotyczących 
stanu technicznego  15 mostów   na terenie powiatu. 
2. Komisja wnioskuje do Zarządu aby ten zwrócił się do TPSA i operatorów sieci 
komórkowych aby w czasie sytuacjach kryzysowych jak ostatnie wichury morza było 
korzystać z tel. 
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3. Wniosek do Przewodniczącego Rady aby przygotował projekt protestu w sprawie 
przynależności  powiatu wągrowieckiego do delegatury Urzędu Wojewódzkiego Pile na 
mocy statutu Wielkopolskiego  Urzędu Wojewódzkiego. 
4. Wniosek do Przewodniczącego Rady o przygotowanie i przedłożenie stanowiska 
sprzeciwiającego się likwidacji w starostwie wydziału paszportowego. 
5. Komisja z niepokojem stwierdza bardzo niskie nakłady w projekcie budżetu na 2007 
rok na remonty i modernizację dróg powiatowych. 

 
 
 

  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
 
  Grzegorz Owczarzak     Józef Sulikowski 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
 

 


